

《单词百科:standardization是什么意思?standardization怎么发音?standardization的解释和用法》

英语单词standardization是什么意思?standardization怎么读?standardization怎么发音?简答网为您整理了standardization的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



standardization怎么读

standardization的读音:[stænd da 'ze n]

standardization的意思

1、n.标准化;标定;规格化;规范化;

standardization的相关词组

1、appraisal standardization 考评标准化;

standardization的近义词

- 1、adjustment n.调节, 调整;调节器;调解, 调停;(赔偿损失的) 清算;
- 2、calibration n.校准, 标准化;刻度, 标度;测量口径;
- 3、control vt. 控制;管理;限制;支配;
- 4、correction n.批改, 修改;惩罚;
- 5、normalisation 正常化;

standardization的双语例句

- 1、OBJECTIVE To design the standardization of surroundings administration of laminar air-flow wards.

目的:设计层流病房护理环境管理标准化方案.

- 2、Standardization of counseling techniques is obviously impossible.

很清楚,要想使研讨方法标准化是不可能的.

- 3、Better standardization of analytic methods between laboratories must be accomplished before existing conflicts are resolved.

只有使实验室之间的分析方法更加标准化,才能解决存在的分歧.

- 4、Advances the rural finance service computerization, the informationization and the standardization positively.

积极推进农村金融服务电子化、信息化和规范化.

- 5、Conclusion Be propitious to achieve standardization and systematization nursing cost management.

结论:构建护理成本核算体系有利于实现护理成本管理标准化、系统化、规范化.

- 6、The standardization and creation of editing are a unity of opposites.

编辑劳动的规范性和创造性,是一对矛盾统一体.

- 7、The object of data standardization is data element and metadata.

数据标准化的对象是数据元素和元数据.

8、 It is the author's opinion that perfect standardization is a Utopian concept that cannot be realized.

作者认为完全标准化是无法实现的空想.

9、 Are gradually standardized, standardization, and international standards of a modern enterprise forward.

正逐步向标准化、 规范化、 与国际接轨的现代企业迈进.

10、 The only rules are team spirit , cooperation, development, standardization and specialization.

目的使网站的发展趋于规范化.

11、 Advance in Chinas research on building shading product standardization is introduced.

随着建筑遮阳产品在国内使用的逐渐增多,遮阳产品技术标准的制定迫在眉睫.

12、 Salt solutions are used in humidity standardization.

在湿度标准化中采用盐溶液.

13、 In Britain, progress towards standardization was much slower.

在英国, 向标准化进展要迟缓得多.

14、 Document controlled: Audit inspection card and record form, push workflow standardization.

文件控制: 审核检验操作工艺,记录表单, 推动工作流程标准化.

15、 Limitation of diversity through standardization of software and of methods and processes.

对软硬件标准多样性的限制及方法和过程的限制.

以上是简答网为您整理的standardization怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助. 查看更多关于standardization的用法、standardization的释义、standardization的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/standardization>

